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1. Mötets öppnande 

Ordföranden Bertil Orrby förklarade mötet öppnat och 

hälsade alla välkomna. 

2. Val av justerare 

Liz Adams Lyngbäck valdes jämte ordföranden Bertil Orrby 

att justera dagens protokoll. 

3. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

4. Medicinering under skoldagen – rutiner för 

elevhälsoarbete 

Anna Jung, föredrog ärendet. 

 

Vårdnadshavare har ansvar för egenvård i hemmet. När ett 

barn är i förskolan, skolan eller fritidshemmet övergår det 

tillsynsansvar som barnets vårdnadshavare har för barnet 

till huvudmannen. 

 

För elever som har behov av hjälp med egenvård under 

skoldagen behöver skolorna få information från 

behandlande läkare om hur vården ska utföras. Det kan 

exempelvis gälla diabetes, epilepsi eller svår allergi.  

 

Vårdnadshavaren har en viktig roll att informera och föra 

vidare information från hälso- och sjukvården till skolan 

samt så är det vårdnadshavarens ansvar att förse skolan 

med läkemedel och material.  

 

Det är rektorns ansvar att rutiner finns på skolan för 

egenvård och för planering av hur en elevs egenvård ska 

utföras.  

 

Frågor under mötet 

Fråga ställdes om hur skolorna förvarar läkemedel. Anna 

Jung berättade att det ser olika ut på skolorna, vissa skolor 

köper in ett medicinskåp som hålls låst. 

 

Fråga ställdes om vad EMI betyder. Anna Jung berättade 

att det är en förkortning av elevhälsans mediciniska insats. 

 

Fråga ställdes om det görs en uppföljning för de elever som 

har behov av egenvård. Anna Jung berättade att vid 

planering av egenvård bestäms det hur insatsen ska följas 

upp. 
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Fråga ställdes hur skolan agerar när en elev inte vill ta 

medicin. Anna Jung berättade att när eleven inte vill ta 

medicin kan inte skolan tvinga eleven att ta medicin. Skolan 

samtalar då med vårdnadshavare och behandlande läkare.  

 

Presentation  

Presentationen från mötet skickas ut till rådet.  

 

5. Verksamhetsberättelse 2023 för utbildningsnämnden 

Peter Fahlander och Monika Lind föredrog ärendet. 

 

Utbildningsnämnden visar ett överskott om 144 miljoner 

kronor efter fondförändring och ett underskott om cirka 68 

miljoner kronor före fondförändring. Skolenheterna har 

utmaningar och visar minusresultat.  

 

Betygsresultat i årskurs 9 ligger på samma höga nivå som 

tidigare år. Det är fortsatt stor resultatspridning utifrån 

elevernas socioekonomiska förutsättningar. Alla mål nås 

inte fullt ut när det gäller elevernas kunskaper och 

inflytande. Uppföljningen visar positiv utveckling i flera av 

skolorna i Järvaområdet. Resultatet i den kommunala 

gymnasieskolan är högt och stabilt. 

 

Presentation  

Presentationen från mötet skickas ut till rådet. 

 

6. Eventuella frågor avseende nämndärenden 

 

Utbildningsnämnden 

Rådet lämnade synpunkter på följande ärenden: 

Att främja fysisk aktivitet hos unga 

Rådet ser gärna att arbetet framöver säkerställer att 

planering och konsekvenstänk finns med för att särskilt 

säkerställa tillgänglighet. 

Inrätta kommunstyrelsens råd för nationella 
minoriteters rättigheter 

Rådet ser att Stockholms stad bör inkludera teckenspråk 

och anpassad kommunikation (bildstöd) och likställa dessa 

med ett nationellt minoritetsspråk utifrån rådets kommande 

uppdrag.  
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7. Rådets fortsatta arbete med balanslistan 

Rådet beslutade att balanslistan ska justeras gällande 

ämnesraden: 

- ”Utvecklingsarbete treåringen” med information om att 

underlag ska kvalitetsgranskas utifrån 

funktionsnedsättningsperspektiv. 

 

Rådet beslutade att följande ämne ska utgå från 

balanslistan: 

- ”BUS-arbetet” 

 

Rådet beslutade att balanslistan ska kompletteras med 

följande önskemål om föredrag: 

- Hörsel- och synpedagogiska navet avseende 

kartläggningen för elever med hörsel- och 

synnedsättning. 

 

8. Övriga frågor 

Inga övriga frågor ställdes. 

 

9. Mötets avslutande 

Ordföranden Bertil Orrby förklarade mötet avslutat. 


